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ZÁPIS Z ONLINE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY 

JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH 
V Českých Budějovicích dne 7.12.2020 

 

Přítomní členové (bez titulů): 9 

F. Dolák, A. Hudáčková, Z. Freitinger Skalická, D. Kimmer, J. Kimmerová, L. Šedová, K. Kučavová, D. Mašát, 

J. Neugebauer, B. Vlková 

 

Neomluvení členové (bez titulů): 1 

L. Líbal, K. Slunečko 

 

Hosté (bez titulů): 6 

I. Chloubová, J. Bednář, O. Doskočil, V. Ptáčníková, V. Tóthová, F. Zölzer 

 

 

Mgr. František Dolák, Ph.D., předseda senátu, přivítal členy i hosty na netradičním zasedání AS ZSF JU. Po provedené 

prezenci konstatoval, že je senát usnášeníschopný a podrobně informoval o online hlasování přes Microsoft Teams. 

Požádal o hlasování členů AS o zapisovateli.  

 

Navržený zapisovatel: Mgr. Jana Kimmerová, Ph.D. 

 
Hlasováno o zapisovateli 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 

10 0 0 

 

AS ZSF JU schválil navrhovaného zapisovatele. 

 

 

Předseda AS požádal o hlasování o skrutátorech. 

 

Navržení skrutátoři: Mgr. František Dolák, Ph.D., PhDr. Andrea Hudáčková, Ph.D. 

 
Hlasování o skrutátorech 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 

9 0 0 

 

Senát ZSF JU schválil navržené skrutátory. 

 

 

Předseda AS požádal o hlasování o programu v předloženém znění: 

 

1. Opatření děkanky ZSF JU č.10/2020  

2. Opatření děkanky ZSF JU č.11/2020  

3. Návrh zástupce do Rady vysokých škol  

4. Různé  
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Hlasování o programu 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 

10 0 0 

 

AS ZSF JU schválil program v předloženém znění. 

 

 

 

Ad 1. Opatření děkanky ZSF JU č.10/2020 

Děkanka fakulty, Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., informovala o předkládaném opatření a požádala paní proděkanku 

Mgr. Vlastimilu Ptáčníkovou, Ph.D.  o představení Opatření děkanky ZSF JU č.10/2020.  

Paní proděkanka Ptáčníková upřesnila konkrétní body opatření, které spočívají především v nově akreditovaných 

studijních programech, chybí Ochrana obyvatelstva a Civilně nouzová připravenost, protože po zakomponovaných 

připomínkách bude dále podávána žádost k odsouhlasení. Je v plánu, aby 12. ledna Rada pro vnitřní hodnocení 

odsouhlasila akreditační záměr. Tento materiál bude z fakulty zaslán nejdéle 21.12.  Další změna spočívá v termínu 

podávání přihlášek, který byl prodloužen do 10. 4. 2021. Výše poplatku zůstává stejná, žádné jiné změny nejsou.  

 

Předseda AS, Mgr. František Dolák, Ph.D., otevírá diskusi k tomuto bodu. 

Z důvodu absence dotazů předseda AS ZSF JU ukončil diskuzi a zahájil hlasování. 

 
Hlasování o schválení Opatření děkanky ZSF JU č. 10/2020 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 

10 0 0 

 

Akademický senát ZSF JU schválil Opatření děkanky ZSF JU č.10/2020. 

 

 

 

Ad 2. Opatření děkanky ZSF JU č.11/2020  

Děkanka fakulty, Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., představila Opatření děkanky ZSF JU č. 11/2020. kde informovala 

o studijním programu Nursing, který bude realizovaný v prezenční formě studia, přihlášky bude možno zasílat do 30. 

4. 2021, dosavadní podmínky se nemění.  

 

Předseda AS, Mgr. F. Dolák, Ph.D., otevírá diskusi k tomuto bodu. 

Z důvodu absence dotazů předseda AS ZSF JU ukončil diskuzi a zahájil hlasování. 

 
Hlasování o schválení Opatření děkanky ZSF JU č. 11/2020 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 

10 0 0 

 

Akademický senát ZSF JU schválil Opatření děkanky ZSF JU č.11/2020. 

 

 

Ad 3. Návrh zástupce do Rady vysokých škol  

Předseda AS, Mgr. F. Dolák, Ph.D., informoval o návrhu zástupce ZSF JU v ČB Mgr. Davida Kimmera, Ph.D. do Rady 

vysokých škol, kterého vyzval k vyjádření návrhu a vize. Pan doktor Kimmer poděkoval za projevenou důvěru, 

ubezpečil AS, že bude reprezentovat naši fakultu co nejlépe.    
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Hlasování o návrhu Mgr. Davida Kimmera, Ph.D. jako zástupce ZSF JU v ČB do Rady vysokých škol. 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 

9 0 1 

 

Akademický senát ZSF JU schválil Mgr. Davida Kimmera, Ph.D. jako zástupce ZSF JU v ČB do Rady vysokých škol. 

 

 

Ad 4. Různé 

 

Předseda AS, Mgr. F. Dolák, Ph.D., otevírá k diskusi k tomuto bodu. 

 

� Jako první se přihlásila paní děkanka, která poděkovala AS za schválení Opatření a dále poděkovala 

studentům a akademickým pracovníkům za práci v těžkých podmínkách dnešní epidemiologicky nepříznivé 

doby.  

 

� Dále se přihlásila senátorka Kristýna Kučavová, která se dotazovala za velkou část studentů, kteří by si přáli 

proplatit praxe za dobu koronavirového období nebo udělit odměnu. Diskutovala tak proto, že ostatní 

fakulty to takto mají a prosila, aby studenti dostali vyjádření, proč tomu tak nemůže být.  

 

� Předseda AS, Mgr. F. Dolák, Ph.D., otevřel diskusi k tomuto bodu a předal slovo paní děkance, která 

odpověděla, že je odborná praxe součást studia a že ji přijde zvláštní proplácení praxí jinými institucemi 

napříč jakoukoliv dobou, i „nekovidovou“. Popsala, proč by praxe neměly být zpoplatněné.  

 

� Senátorka Kučavová poděkovala za vysvětlení. 

 

� Paní proděkanka Tóthová podpořila odpověď paní děkanky, protože si není vědoma, že by některé instituce 

platily praxe studentům. Tyto informace získala jakožto předsedkyně AVVNZP. Možná došlo k nedorozumění 

mezi studenty. Připomněla, že možná vznikla dezinformace na základě pracovních povinností, které jsou 

placené krajem, potažmo ministerstvem. 

 

� Předseda senátu podpořil vysvětlení paní děkanky a paní proděkanky, informoval o rozdílech mezi praktickou 

výukou, dohodami a pracovními povinnostmi a poděkoval senátorce Kučavové za dotaz, který vznesla. 

 

� Senátorka Kučavová poděkovala za vyjádření. Prosila o vysvětlení studentům, protože je na ni vynakládán 

stran diskutovaného velký tlak.  

 

� Senátorka Vlková podpořila dotaz kolegyně Kučavové a prosila o zaslání informací všem studentům, aby 

věděli, proč nejsou praxe placené. Požádala o hromadný E-mail a vysvětlení.  

 

� Paní děkanka poděkovala za další podnět, nicméně dodala, že je její stanovisko neměnné, a že nerozumí 

dotazu studentů. Nikdy se za praxe neplatilo, proto neví, proč by to mělo být nyní jinak. Děkuje za to, že se 

studenti přizpůsobili požadavkům změny praktické výuky, za což fakulta dostala od Jihočeského kraje 

poděkování. Byla by nerada, kdyby měli studenti pocit křivky za to, že za praxe nedostávají peníze, 

ale upozornila na to, že je fakulta, jakožto součást JU, veřejná vysoká škola, a tudíž to není možné. 

Informovala o tom, jak některá pracoviště vycházela maximálně vstříc našim studentům, ať to bylo například 

praní uniforem, nebo jakékoliv jiné maximální vytvoření co nejlepších podmínek pro praxi. Vyzvala studenty, 

aby přistupovali ke svým praxím stejně zodpovědně, jako v kterémkoliv jiném období.  
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� Senátorka Vlková poděkovala za vysvětlení. Podpořila vyjádření paní děkanky a znovu informovala o tlaku, 

který je na ně vyvíjený.  

 

� Paní děkanka doplnila, že se uskutečnila Studentská oborová rada, která proběhla online. Uvedla, že přesto, 

že byla účast na shromáždění vysoká, dotaz na honorování praxí vznešen nebyl, přesto, že zde byli zástupci 

všech studijních programů napříč fakultou. Slíbila, že na opětovném předvánočním setkání Studentské 

oborové rady bude všechny přítomné o předkládané problematice informovat. 

 

� Senátorka Kučavová poděkovala.  

 

� Paní proděkanka Tóthová poděkovala studentkám za to, že dotaz vznesly a shrnula zásadní body z proběhlé 

diskuze. 

 

� Předseda senátu uzavřel tuto část diskuzi a vyzval přítomné k další diskuzi. 

 

Nikdo z přítomných již neměl další podněty k řešení, proto předseda senátu ukončil zasedání a poděkoval všem 

za přítomnost na historicky prvním online zasedání AS ZSF JU v ČB. Popřál všem krásné vánoce a hezký vstup 

do nového roku. 

 

Termín dalšího hlasování nebyl prozatím stanoven. 

 

Zapsala: J. Kimmerová 

Ověřil: F. Dolák 
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Přílohy k zápisu:   

 

 

VÝSLEDKY O HLASOVÁNÍ PER ROLLAM 

 

 

Akademický senát ZSF JU na základě hlasování per rollam ke dni 2. 7. 2020, schválil Výroční 
zprávu o činnosti ZSF JU za rok 2019. 
 

PRO 12       PROTI 0      ZDRŽEL SE 1 

 

 

 


